
Pytanie: 

 
Witam Panie wójcie,  
kilka miesięcy wstecz zadałam pytanie dotyczące umieszczenia bankomatu w Świdnicy. 
Ponawiam pytanie. Byłoby to dużym ułatwieniem dla mieszkańców w realizacji opłat 
gotówkowych, które mają miejsce w niektórych sytuacjach. W markecie DINO nie zawsze można 
wybrać w kasie ilość potrzebnej gotówki do zrealizowania zaplanowanej transakcji. A wyjazd do 
bankomatu w Zielonej Górze tylko po gotówkę to troszkę mija się z celem.  
Z poważaniem  
Beata Kluczkiewicz  
 
 
Odpowiedź:  
 

 
Dzień dobry, 
uprzejmie informuję, że trwają rozmowy z firmą Euronet w sprawie postawienia bankomatu w 
Świdnicy przy urzędzie gminy. Zaproponowane przez firmę Euronet warunki są niekorzystne dla 
naszej Gminy i wiążą się z ponoszeniem przez nas dużych kosztów w przypadku nie spełnienia 
limitów wypłat w bankomacie. Będziemy starali się wynegocjować bardziej korzystne warunki 
umowy, ponieważ chcielibyśmy wyjść naprzeciw potrzebom mieszkańców. Proszę o cierpliwość, 
ponieważ w dobie koronawirusa wszelkie rozmowy i negocjacje są utrudnione. O zmianach w tym 
temacie będziemy informować mieszkańców. 

 
 
 
 
 

 Pozdrawiam 
       Krzysztof Stefański 
     Wójt Gminy Świdnica 

 
                                                                                   

 


